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We weten allemaal dat je er met dromen alleen niet bent. Je moet tot concrete acties 
komen. Stappen zetten om bij dat gedroomde punt te komen. In dit bloeiplan spreken 
we af wat we de komende jaren gaan doen om ons droombeeld te realiseren.
Die stip op de horizon is GOO als veilige omgeving waarin we jou zien en waar we met 
elkaar volop ontdekken en ontwikkelen. De woorden ‘met elkaar’ vind ik belangrijk. 
Want ontdekken en ontwikkelen, doe je niet alleen. Dat wil ik onze GOO-kinderen 
ook graag bijbrengen. We leven in een sterk individualistische samenleving, waarbij 
de focus ligt op je individuele prestaties. Maar ik geloof dat we kinderen niet alleen 
daarop moeten beoordelen. We zijn veel meer dan dat. Laten we kijken naar hoe 
kinderen kunnen bijdragen aan een groep, en breder nog: aan de samenleving. Dat 
doen we door de buitenwereld naar binnen te halen en zelf op pad te gaan. 

Daarom vind je in dit bloeiplan meer informatie over onze aandacht voor 
burgerschapsvorming. En je leest ook dat we oog hebben voor onze collega’s, want zij 
zijn het voorbeeld voor de komende generatie. Je ziet daarnaast dat we eraan werken 
om als GOO meer zichtbaar te zijn. Want nu we goed weten welke koers we gaan 
varen, mogen we dat gerust delen met anderen. 

Oh ja, we hebben het beknopt gehouden. Want we hadden zó veel goede ideeën, 
daarvoor leek vier jaar te kort. Dus beperken we het tot speerpunten. Zie dit als een 
basis, die je zelf verder mag invullen en waar je op verder kunt bouwen. Ik nodig 
de teams binnen GOO uit om zelf hiermee aan de slag te gaan. Ieder KC kan eigen 
aandachtspunten kiezen. Dit bloeiplan 
is geen uitgestippeld pad, met een 
eindstreep. Het is een handreiking voor 
een gezamenlijke, avontuurlijke expeditie. 

Ik kijk nu al uit naar de sprekende 
voorbeelden die hier ongetwijfeld 
uit voortkomen.

Ik wens je heel veel plezier! 

Ab Groen
Bestuurder GOO

Ik daag je uit. Bedenk voor jezelf: waar wil ik 
met mijn werk bij GOO, over vijf jaar staan? En 
nee: probeer niet aan die ‘ja maars’ te denken. 
Durf te dromen, te kiezen voor verbeelding! 
Dát deden we het afgelopen jaar. Naast dat we 
geëvalueerd hebben wat er de vorige jaren goed 
en minder goed ging, hebben we vooral nagedacht 
over waar we voor staan en waar we naartoe 
willen. En daar komt dit bloeiplan uit voort.

Voorwoord
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Onze merkwaarden zijn: 
aandacht, avontuurlijk, 

bevlogen, deskundig 
en verbindend. 

Je vindt ze in dit bloeiplan 
terug aan de hand van 

de bijpassende icoontjes. 
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Daar staan we als GOO voor. We laten je tot bloei komen. Dat geldt voor kinderen, dat 
geldt voor onze collega’s.

Als GOO Hebben we een aantal merkwaarden, namelijk:

• Aandacht: we zien jou, we zorgen voor jou. We geven aandacht
• Avontuurlijk: lef, nieuwsgierig, kleurrijk, innovatief, ontdekken
• Bevlogen: passie, hartstocht, enthousiast, gedreven, inspirerend
• Deskundig: expertise, specialisten, vakkundig/vakbekwaam, competent
• Verbindend: samen (met kinderen, ouders, collega’s, de buurt, verenigingen  
 etc.) elkaar versterken

Wij begeleiden, stimuleren en inspireren kinderen bij het 
opgroeien. Zo leggen we een goede basis en vergroten we hun 
kansen en geluk in het leven.

Onze visie en missie

Tot bloei laten Komen
4
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Typisch GOO:

GOO is als een expeditieleider. Gek op avontuur en nieuwe dingen ontdekken. 
We hebben er zelfs ons werk van gemaakt om anderen mee te nemen op 
ontdekkingstocht. Als expeditieleider weten we waar je instapt en waar het eindpunt 
is. Maar niet precies hoe je daar komt en wat je onderweg meemaakt. Dat maakt een 
expeditie met ons ontzettend leuk en leerzaam! Wij hebben de kennis en ervaring 
in huis om de expeditie samen tot een goed einde te brengen. Ook wanneer de 
omstandigheden niet makkelijk zijn. Met een dosis veerkracht, doorzettingsvermogen 
en positiviteit kun je heel veel bereiken, geloven wij! Als expeditieleider zijn we 
sterk en vol vertrouwen in ons eigen kunnen. En dat brengen we ook bij de leden 
van ons expeditieteam naar boven. Met het rotsvaste geloof dat je nog veel meer 
kunt bereiken als je het samen doet. Want dan zijn we op ons allerbest! Op naar 
een volbrachte expeditie. En met jouw gevulde rugzak ben je klaar voor je volgende 
expeditie!

Wij beloven een 
veilige omgeving 

waarin we jou zien en 
waar we met elkaar 
volop ontdekken en 

ontwikkelen.

Onze Goo-belofte:

5
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Doel 1: We creëren een omgeving waarin kinderen zich optimaal 
sociaal-emotioneel kunnen ontwikkelen.

Om dit voor elkaar te krijgen, kijken en luisteren we waarderend. Pas als we weten 
wat er speelt, kunnen we onszelf verbeteren. Hoe maken we keuzes die ervoor zorgen 
dat kinderen zich nog beter kunnen ontwikkelen? En zich veilig voelen? We gaan 
hiervoor het gesprek aan met kinderen. Dat doen we op een positieve manier. Dus 
niet door te kijken naar wat niet goed gaat, maar door uit te gaan van pluspunten. Ook 
ouders betrekken we bewust. Bijvoorbeeld via driehoeksgesprekken (gesprekken met 
ouders, kinderen en pedagogisch medewerkers/leerkrachten), oudergesprekken en 
het organiseren van thema-avonden. Iedere locatie voert een monitor uit, om te kijken 
hoe het is gesteld met sociale veiligheid. 

Doel 2: We leren binnen het kindcentrum en we leren in contact met 
de omgeving.

Leren van elkaar begint met openstaan voor de mening van anderen en goed omgaan 
met een kritische noot. Dat vraagt om een bepaalde cultuur en daar gaan we de 
komende jaren hard aan werken. We willen binnen onze organisatie aanspreekbaar en 
open zijn. 

Om ook te leren van onze omgeving, moeten we het contact met anderen opzoeken. 
Daarom heeft elk kindcentrum een burgerschapsvormingsplan. 

We stimuleren het om als medewerker (of dat nu bij het stafbureau of op een KC is) 
een kijkje te nemen op andere locaties. Om zo van elkaar te leren en nieuwe inzichten 
op te doen. 

Doel 3: Het eigen ontwikkelproces van kinderen staat centraal. 

We vinden het belangrijk dat elk kind de ruimte en tijd krijgt om zijn eigen route te 
bewandelen. En ook om aandacht te hebben voor zijn of haar kwaliteiten. Om een 
goed beeld te krijgen van het tempo en de route van een kind, is het belangrijk zijn of 
haar ontwikkeling in kaart te brengen. We brengen de ontwikkelingen op GOO-niveau 
in beeld. Het uitgangspunt daarbij is de ontwikkeling van het individuele kind. 

Echt naar een kind kijken en ervoor zorgen dat 
hij of zij zich zo goed mogelijk kan ontwikkelen. 
Door te kijken naar talenten én door te 
focussen op groepsdynamiek. Want in een groep 
draait het niet alleen om het individu, maar ook 
om wat jij voor het grotere geheel doet. En dat 
kan alleen als we iedereen in een groep apart 
zien en inspelen op wat bij hem of haar past. Hoe 
we dat de komende jaren gaan doen? Dat behandelen we hieronder 
aan de hand van de doelen en resultaten die wij onszelf hebben 
gesteld voor de komende vier jaar.

Stappen passend aanbod
Zó zorgen we 

de komende vier 
jaar voor 

passend aanbod 
Deskundig

Bevlogen

Aandacht

Verbindend

Avontuurlijk
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Doel 4: We bieden een breed, passend en divers aanbod aan waarbij 
alle talenten gestimuleerd en ontwikkeld kunnen worden.

Ieder kind kan binnen GOO zijn of haar plek vinden. Hoe we dat doen? We bieden een 
kwalitatief aanbod dat ervoor zorgt dat kinderen langer in de reguliere groep kunnen 
blijven. De ondersteuningsroute biedt daarbij houvast. Daarnaast onderzoeken we hoe 
het er bij een kindcentrum voor staat. Zo weten we welke ondersteuningsbehoeftes er 
zijn en daar kunnen we dan iets mee. Binnen de opvang is aandacht voor het jonge én 
oudere kind. We hebben een kader voor jonge kinderen opgesteld en we focussen op 
een prikkelend bso-aanbod voor álle kinderen. 

Voorbeeld burgerschapsvorming:
Een mooi voorbeeld van burgerschapsvorming is het tweejarige 
programma IMC Basis bij Petrus Donders. De bovenbouwleerlingen 
krijgen wekelijks les van enthousiaste gastdocenten uit het 
lokale werkveld. Op die manier maken ze kennis met allerlei 
beroepen en belangrijker: ze ontdekken hun ambities en talenten.

Wat betekent passend aanbod eigenlijk voor GOO? 

Als GOO vinden we het belangrijk om samen te blijven nadenken over de vraag wat 
passend aanbod precies is. Wil je dat alle kinderen dezelfde doelen behalen? Of gaan 
we voor een bij het kind passende leerlijn? Dat laatste heeft onze voorkeur. Daarbij 
maken alle kinderen stappen, ze ontwikkelen zich op hun eigen manier. Hoe hoog 
de lat ligt? Dat is voor ieder kind anders. Op deze manier werken, vraagt wel iets 
van collega’s. Je bent zelf het instrument en moet dus goed kunnen inschatten wat 
het beste is voor een kind en voor een groep. Zonder daarbij altijd terug te vallen 
op richtlijnen en kaders. Samen moeten we goed nadenken hoe we dat het beste 
inrichten. 

Daarnaast vinden we het belangrijk om bij passend aanbod niet alleen aandacht te 
hebben voor het individu, maar juist ook voor de groep. Socialisatie is een belangrijk 
doel van onderwijs, iets wat alleen in een groep, fysiek aanwezig kan. We hebben 
gezien dat dit doel ondergesneeuwd werd door corona en wat de gevolgen hiervan 
waren. Daarom willen we dit doel weer duidelijk stellen. Hoe zorgen we dat onze 
kinderen bijdragen aan een groter geheel, de groep en klaar zijn voor een leven in 
onze maatschappij? 
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Wat is passend aanbod volgens jullie? 
Lieke: ‘Je zou het ook wel inclusief aanbod kunnen noemen, maar zulke grote woorden 
maken het ook abstract. Ik zie het zo dat we als GOO meer de regie moeten pakken 
om kinderen op de juiste manier te ondersteunen. Het is belangrijk dat we de kinderen 
zien en dat we nadenken over wat ze nodig hebben. En dan ook vooral hoé je dat doet. 
Wat doe je preventief? En wat doe je cyclisch, dus wat komt elk jaar, elke maand of 
misschien wel elke week terug?’ 
Mireille: ‘Ik zie inclusief aanbod als volgt: je kijkt naar het talent van een kind. Dat 
hoeft niet alleen taal of rekenen te zijn, er is een breder palet. Of dat nou muziek, 
techniek of misschien wel een andere taal is.’ 

Als je terugkijkt op het afgelopen jaar, wat is 
dan een mooie mijlpaal als het om passend aanbod 
gaat? 

Lieke: ‘Ik ben trots op onze ondersteuningsroute die we als 
Expertisecentrum voor alle locaties hebben gemaakt.’
Mireille: ‘Ik ben er trots op dat we ouders en kinderen steeds 
meer betrekken. Ik geloof heel erg in driehoeksgesprekken, 
waarbij ouder, kind en pedagogisch medewerker of leerkracht in 
gesprek gaan. Ook vind ik het mooi dat we binnen GOO zoveel 
kennis in huis hebben, van een expert jong kind, tot logopedisten 
en een orthopedagoog. We houden ons meer en meer bezig met 
de vraag: hoe kunnen we de omgeving zó inrichten dat er voor 
ieder kind een plek is?’ 

Ze hebben allebei hart voor passend aanbod. De één zet zich via het 
Expertisecentrum van GOO in voor kinderen die ontwikkelproblemen 
hebben (Lieke) de ander vindt dat ouders betrekken een vereiste is 
(Mireille). 

Interview Passend aanbod

‘Ik ben trots op onze 
ondersteuningsroute’ 

8

‘Kijken naar het 
talent van het kind, 

dát is 
inclusief aanbod’

Naam: 
Lieke Tijmensen en 
Mireille Janssen-
Denessen  
Functie: Directeur

Deskundig

Bevlogen

Aandacht

Verbindend

Avontuurlijk
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Vertel eens meer over die ondersteuningsroute?

Lieke: ‘Met die route ondersteunen we de zorgprofessionals, pedagogisch 
medewerkers en leerkrachten. We richten ons dus zowel op de opvang als onderwijs. 
Want passend onderwijs begint al op hele jonge leeftijd. Als je op tijd zaken signaleert 
en aanpakt, dan helpt dat heel erg. Deze route zoomt in op welke stappen je neemt 
en wie waar verantwoordelijk voor is. Het geeft sturing. Uit de reacties op de 
ondersteuningsroute bleek dat daar ook echt behoefte aan was. Op deze manier leg 
je de verantwoordelijkheid niet bij één persoon, maar veranker je het in de cultuur. 
Daardoor zorg je dat het een duurzaam beleid is. Want ook als huidige collega’s met 
pensioen gaan of een andere baan vinden, blijven we op deze manier werken.’ 

Zijn er nog andere ontwikkelingen?

Lieke: ‘Zeker! We werken toe naar een overzicht: een tool waardoor een intern 
begeleider veel data bij de hand heeft. We noemen dat ‘Kindcentrum in beeld’. Zie het 
als een A4’tje met informatie over het kindcentrum in kwestie met bijvoorbeeld input 
over testresultaten, toelaatbaarheidsverklaringen, thuiszitters, verzuim en dergelijke. 
Dat is erg waardevolle informatie waar je keuzes op baseert. Al is het zeker niet de 
insteek om cijfers leidend te laten zijn, integendeel zelfs. Het streven is om samen het 
welzijn van kinderen absoluut op nummer 1 te zetten.’ 
Mireille: ‘We hebben meer aandacht voor ‘leren van elkaar’. Dat past ook bij onze 
avontuurlijke inslag. Laat PM’ers maar eens bij elkaar in de groepen of andere locaties 
kijken. Je kan een blinde vlek voor bepaalde zaken krijgen. Het voordeel van zo’n grote 
samenwerking, is dat je even uit je comfortzone kunt gaan en zo weer nieuwe dingen 
kunt leren.’ 

Tot slot: wat merken ouders van deze aanpak? 

Mireille: ‘Ze merken dat we preventief werken en snel op de juiste wijze handelen. 
Daarbij gaan we op tijd om tafel met ouders. Maar ze merken bijvoorbeeld ook dat we 
steeds meer gerichte thema-avonden gaan organiseren. We delen onze kennis.’ 

9
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passend aanbod

Wat gaan we hier de komende jaren voor doen?

Ieder kind is anders. Wij 
willen het kind leren 
kennen.

We willen ook dat het kind zichzelf en zijn of haar 
talenten leert kennen. Wij helpen hen bij hun 
persoonlijke ontwikkeling.

We luisteren en kijken op een 
aandachtige en waarderende 
manier.

We gaan in gesprek met 
kinderen.

Doorontwikkeling van ons 
pedagogisch beleid.
en VE-beleid.

het groeien ten opzichte van 
de eigen ontwikkeling is het 
belangrijkste.We werken aan 

burgerschaps- 
vorming.

We bieden een passend, breed 
en beredeneerd aanbod aan 
alle kinderen

Als GOO gaan we voor een 
doorgaande leerlijn. 
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Doel 1: We hebben aandacht voor elkaar

We willen dat collega’s elkaar kennen én we willen dat ze zichzelf (leren) kennen. Onze 
professionals hebben toegang tot een breed aanbod aan scholing en (persoonlijke) 
ontwikkeling (via de GOO Academy). 

Goed inwerkprogramma

Aandacht voor collega’s begint bij een vliegende start bij GOO. Daarom zetten we in op 
een goed inwerkprogramma en een speciaal traineeprogramma. Daarin staan concrete 
activiteiten die ervoor zorgen dat een nieuwe collega’s bij GOO zich van harte welkom 
voelt. En dat is niet het enige. Hij of zij moet ook alle benodigde informatie krijgen en 
misschien een coach of buddy hebben. De komende tijd gebruiken we om te kijken 
hoe we zo’n programma vorm kunnen geven. 

Coaching, training en aandacht voor álle 
collega’s

Ook bestaande collega’s zijn op zoek naar 
passende ondersteuning en coaching. 

Daarom zijn we in 2022 gestart met 
onderzoeken welke ontwikkelings- en 
ondersteuningsbehoeftes er zijn bij onze 
professionals. We willen er zijn voor 
iedereen die langere tijd bij ons werkt. Om 
verschillende redenen kan er behoefte zijn 
aan wat extra aandacht. Denk aan collega’s 
die wat ouder worden en hulp willen bij 

het vitaal blijven en inzetbaar blijven. Maar 
ook aan die leerkracht of PM’er die net 

een kind heeft gekregen of parttime is gaan 
werken en op zoek is naar een nieuwe balans. 

Expertise in beeld

Tot slot willen we aandacht hebben voor de talenten van onze collega’s. We brengen 
onze talenten in beeld in het expertise-overzicht dat we jaarlijks bijhouden. Zo willen 
we specialisatie stimuleren. Insteek is dat collega’s die expertise delen binnen hun 
eigen kindcentrum en inzetten voor GOO. Natuurlijk speelt het GOO Expertisecentrum 
daarin ook een belangrijke rol. 

‘Alle collega’s voelen zich thuis en zijn trots 
om bij GOO te mogen werken. Ze krijgen de 
ruimte om zich te ontwikkelen als professional, 
zowel individueel als in een team. Zodat zij de 
competenties hebben om passend aanbod te kunnen 
bieden.’ Dát is het hoofddoel als het gaat om 
teamontwikkeling. Hoe we ervoor gaan zorgen dat 
we die ideale situatie bewerkstelligen? Dat lees je 
hieronder.

Stappen teamontwikkeling

Teamontwikkeling: 
aandacht voor nieuwe 
én huidige collega’s

11

Verbindend

Deskundig

Bevlogen

Aandacht
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Doel 2: Elke collega is een ambassadeur van GOO
We willen graag dat collega’s hun trots voor GOO uitdragen. Op communicatiegebied 
zetten we daarvoor verschillende stappen. Ook het hierboven genoemde expertise-
overzicht en bijvoorbeeld gezamenlijke GOO-activiteiten dragen hieraan bij. 

Doel 3: We bieden passend aanbod en streven naar een 
inclusieve ontwikkeling. We investeren in professionaliteit en 
talentontwikkeling
PM’ers, onderwijsassistenten en leerkrachten zijn essentieel om te komen tot 
passend onderwijs en passende opvang. Maar ook de conciërge, schoonmakers, 
administratieve krachten of bijvoorbeeld onze ICT’ers zijn belangrijk. We willen 
iedereen die bij GOO werkt helpen om hierin een rol te pakken. Dit kan door 
scholing aan te bieden. Bijvoorbeeld op het vlak van pedagogische en didactische 
vaardigheden.

Onze GOO-gesprekkencyclus

Hoe is onze gesprekkencyclus? Wat gaat er goed en wat kan er beter? Die vragen 
zijn afgelopen periode gesteld. Naar aanleiding daarvan hebben we de switch van de 
traditionele functionerings- en beoordelingsgesprekken gemaakt naar zogenaamde 
resultaat- en ontwikkelgesprekken. Tijdens een startgesprek aan het begin van 
een (school)jaar denkt een collega na over de vraag: wat wil ik gaan ontwikkelen? 
Gedurende het jaar zijn er een aantal momenten waarop dit weer besproken wordt. In 
het eindgesprek (een jaar later) blik je vervolgens terug.

We hebben onderzocht hoe dit wordt ervaren. De aandacht voor de medewerker 
wordt als positief gezien. Net als het feit dat een leidinggevende door deze gesprekken 
de medewerkers kan monitoren.

Komende jaren gaan we deze gesprekken nog finetunen. Zo onderzoeken we wat een 
prettige frequentie is en of het mogelijk is het start- en eindgesprek te combineren. 

Daarnaast ontwikkelen we betere formats.

Werkgroep werkgeluk en werkdruk 

We vinden het als GOO belangrijk dat mensen 
met plezier bij ons kunnen werken. Binnen de 

nieuw opgerichte ‘werkgroep werkdruk en 
werkgeluk’ wordt bekeken hoe collega’s 
de werkdruk ervaren. Maar ook hoe 
zij werkgelukkiger kunnen worden. In 
2022 is er een enquête uitgezet om 
te onderzoeken wat er speelt. Aan de 
hand van de uitslagen wordt het aanbod 
van cursussen en workshops in de GOO 
Academy gefinetuned. Denk bijvoorbeeld 

aan een cursus tijdsmanagement of aan een 
training over de balans werk-privé.

Teamontwikkeling wij vinden het belangrijk dat alle collega’s bij 
goo zich kunnen ontwikkelen.

Via ons traineeprogramma en 
inwerktraject geven we onze nieuwe 
medewerkers een zachte landing.

We hebben oog voor alle medewerkers.

We vinden het belangrijk 
dat onze medewerkers 
werkgelukkig zijn.Daarom 
hebben we de werkgroep 
werkdruk en werkgeluk 
opgericht.

We hebben onze expertises in beeld, 
zodat we van elkaar kunnen leren. 

Onze medewerkers zijn het allerbelangrijkste, ze zijn onze 
beste ambassadeurs, zij dragen ons merk, onze identiteit.

we voeren resultaat- en 
ontwikkelingsgesprekken.

Via onze GOO Academy bieden 
we workshops, trainingen en 
cursussen aan.

We bepalen aanbod door goed te 
luisteren naar wat collega’s willen.



1313

Teamontwikkeling wij vinden het belangrijk dat alle collega’s bij 
goo zich kunnen ontwikkelen.

Via ons traineeprogramma en 
inwerktraject geven we onze nieuwe 
medewerkers een zachte landing.

We hebben oog voor alle medewerkers.
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dat onze medewerkers 
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zodat we van elkaar kunnen leren. 
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we voeren resultaat- en 
ontwikkelingsgesprekken.

Via onze GOO Academy bieden 
we workshops, trainingen en 
cursussen aan.

We bepalen aanbod door goed te 
luisteren naar wat collega’s willen.
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Waarom is teamontwikkeling een van de thema’s in 
dit bloeiplan? 
‘Alles draait uiteindelijk om de collega’s die we hebben, toch? 
Als het goed gaat met onze mensen, dan gaat het goed met de 
kinderen en het kindcentrum.’

Je hebt persoonlijk ook veel met 
teamontwikkeling, vertel! 

‘Inderdaad. Dat komt voort uit interesse in de mens. Ik vind het heel mooi 
als onze collega’s zich ontwikkelen. En ook de andere kant van de bladzijde 
is wat mij betreft interessant: wat als het even minder gaat op het werk, 
hoe ga je daarmee om? Ook wil ik graag weten hoe processen lopen. En 
onderzoeken: waar komt bepaald gedrag vandaan en wat kun je doen om 
dat te veranderen?’ 

Je vindt het belangrijk dat iedereen het beste uit 
zichzelf kan halen, waarom?

‘Niet iedereen heeft de intrinsieke motivatie om te blijven groeien, ik vind het een 
uitdaging om dan tóch iets te vinden om de ander te prikkelen. Ik ben in mijn eigen 
carrière altijd in beweging gebleven. Ik begon als leerkracht, werd bouwcoördinator, 
adjunct-directeur en nu ben ik dus directeur. Elke vier, vijf jaar ging ik iets anders doen. 
Dat vond ik zó leuk en daar heb ik zó veel van geleerd. Dat heeft er mede voor gezorgd 
dat ik elke dag met plezier naar mijn werk ging en ga. Dat gevoel, gun ik iedereen. Die 
houding – blijven ontwikkelen- probeer ik te stimuleren. Als ik denk: dat zou nou echt 
iets voor jou zijn, dan zeg ik dat ook. En soms komen collega’s dan in beweging. Mijn 
boodschap is: als er een kans voorbij komt, probeer het gewoon! Ik vind het belangrijk 
dat we als GOO geloven in de ontwikkeling van onszelf en anderen.’ 

Je vindt het dus belangrijk om ontwikkeling individueel te 
stimuleren, maar er is ook zoiets als ontwikkeling op teamniveau. 
Hoe gaat GOO daarmee om? 
‘We kijken naar wat collega’s zelf nodig hebben en naar wat we binnen de opvang, het 
onderwijs en op stafniveau nodig hebben. Daar proberen we aanbod voor te maken. 
Enerzijds hebben we verplichte workshops en cursussen, denk aan nascholing of de 
cursus babyspecialist voor onze opvanglocaties. Daarnaast kijken we per kindcentrum 
waar de behoefte ligt, de ene locatie heeft wellicht hele andere ICT-behoeftes dan de 
andere en dat is prima. Ook is het ene team simpelweg al verder dan het andere.’

Directeur Femke wist meteen welke portefeuille haar aansprak: HR. 
Want de ontwikkeling van mensen interesseert haar mateloos. Zelf 
sprong ze in haar carrière een aantal keer in het diepe en ze gunt 
het alle collega’s om af en toe buiten hun com-
fortzone te gaan. 

Interview Teamontwikkeling

Naam: Femke Verhaaren
Functie: Directeur

Deskundig

Bevlogen

Aandacht

Verbindend
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Welk toekomstplan voor de komende jaren wil je eruit lichten?
‘Wat ik mooi vind, is dat we met verschillende onderwijsinstellingen, zoals De Leijgraaf, 
het Summa College en ROC ter AA kijken hoe we een goede leerwerkplek kunnen 
bieden. We combineren dan theorie met praktijk. Daarvoor gaan we verschillende 
pilots draaien. Ik denk dat deze manier van leren de toekomst heeft. Bovendien is het 
voor ons ook gunstig in deze krappe arbeidsmarkt, om de collega’s van morgen aan 
ons te binden.’ 

Genoeg plannen voor de toekomst. Laten we nog even terugkijken, 
waar ben je trots op?

‘We zien dat ons traineeprogramma echt een aanzuigende werking heeft op nieuwe 
collega’s. Zo bieden we ze een zachte landing, ze krijgen van ons de gymopleiding 
aangeboden én ze hebben steun aan elkaar. Dat zorgt ervoor dat net-afgestudeerden 
denken: hé, dat is interessant, daar wil ik wel naartoe. Ik denk sowieso dat we op het 
gebied van teamontwikkeling al een aantal goede tools in handen hebben en dat we 
nu toe zijn aan een verbeter- en verdiepingsslag.’

Naam: Femke Verhaaren
Functie: Directeur

‘Geloof in de ontwikkeling van jezelf en 

anderen’
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Doel 1: We zijn in verbinding met de omgeving
Als GOO willen we onze kinderen zo goed mogelijk voorbereiden op hun toekomst. 
Dat doen we niet alleen, maar met onze omgeving. Daarom willen we onze 
omgeving opzoeken. Bijvoorbeeld door technische bedrijven naar binnen te halen 
of muziekonderwijs van de lokale harmonie te krijgen. Maar denk ook aan een 
burgemeester die wat meer vertelt over zijn werk en de gemeenteraadsverkiezingen 
of aan een buurtsportcoach die een uurtje met de kinderen gaat sporten en bewegen. 
Zijn er activiteiten in de buurt? Dan kijken we hoe we daar aan bij kunnen dragen.  

Doel 2: Er is verbinding tussen de locaties en het stafbureau

We zijn samen GOO. Daarom willen we de verbinding tussen de kindcentra onderling 
en met het stafbureau versterken. Door gebruik te maken van elkaars krachten. Het 
is dan wel belangrijk dat iedereen weet waar we voor staan. Daarom gaan we het 
komende jaar een Jaargroeiplan maken. Ook gaan we de bedrijfsprocessen beter in 
kaart brengen (basis op orde). Zodat we weten wie wat doet en waarom.

Doel 3: We streven naar een positieve beeldvorming, zowel intern 
als extern

Wat maakt een bepaald kindcentrum uniek? Waarom kiezen ouders juist die locatie? 
En hoe passen onze kernwaarden (verbindend, deskundig, aandacht, avontuurlijk 

en bevlogen) daarbij? Kindcentra worden uitgedaagd om hierover na te 
denken. Waar het ene kindcentrum de kernwaarde ‘avontuurlijk’ 

belangrijk vindt, legt een ander misschien meer de nadruk op 
‘verbindend’. Herkenbaar als GOO, en toch uniek! 

Iedere dag zorgen we binnen GOO dat kinderen veilig 
kunnen leren en zich kunnen ontwikkelen. Onze 
succesverhalen mogen we nog meer naar buiten 
brengen. Daar gaan we ons de komende vier jaar dan 
ook op focussen. Zo zal aan het eind van dit schooljaar 

iedere locatie een website hebben die up-to-date is én 
bij hen past. We willen af van ellenlange websites en kort 

en krachtig vertellen waar we voor staan. Onze apps zijn 
het informatiekanaal voor ouders, daar kunnen ze ook brieven 

en informatie over de klas of groep vinden. Daarnaast wordt 
communicatie de komende jaren alleen maar belangrijker. We mogen, nee 

moeten, vaker van ons laten horen. 

Als GOO hebben we veel om trots op te zijn. 
Zo is het landelijk nog steeds behoorlijk 
uitzonderlijk om een doorgaande leerlijn 
van 0 tot 13 jaar aan te bieden. Lange tijd 
schreeuwden we dat niet van de daken. 
Inmiddels zien we in dat profilering en 
positionering juist heel belangrijk is. Hoe we 
dat de komende jaren gaan doen? Dat behandelen we in dit artikel.

Stappen positionering en 
profilering 

Avontuurlijk Meer 
verbinding 
binnen en 
buiten de 

organisatie 

Deskundig

Verbindend

PROFILERING EN POSITIONERING

Als GOO hebben we nagedacht 
over onze merkidentiteit.

We zoeken ook de
samenwerking op met lokale 
verenigingen en sportclubs.

intern zoeken we de verbindig op. we 
gaan naar andere locaties en draaien 
op andere werkplekken mee.We leggen de verbinging met 

organisaties en bedrijven in de 
regio.

avontuurlijk bevlogen verbindend

aandacht deskundig

We delen  
succesverhalen.

Elke locatie heeft haar 
eigen kracht, passend bij de 
kernwaarden van GOO.

We streven naar een positieve 
beeldvorming. We laten vaak van 
ons horen
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GOO beter profileren en positioneren, waarom is dat nodig volgens 
jou?

‘De afgelopen jaren hebben we al hard gewerkt aan een communicatieplan en ons 
GOO-merkenbeleid. Eigenlijk is dat het startpunt na een lange periode van met 
name intern gericht zijn. We mogen namelijk beter zichtbaar zijn en wat trotser 
zijn. We hebben al een unieke positionering ten opzichte van andere onderwijs- en 
kinderopvangorganisaties in de regio. Wij bieden namelijk opvang en onderwijs in 
één organisatie: een doorgaande lijn van 0 tot 13 jaar dus. Dat is iets wat ouders heel 
prettig vinden. Het is belangrijk om daarover te communiceren.’

Binnen GOO zorgen we er iedere dag voor dat kinderen zich kunnen 
ontwikkelen. Veilig, met aandacht en op een bevlogen manier. Daar 
mogen we trots op zijn, vindt Erik Verhoeven. 

Interview 
positionering & profilering

‘Als we het opschrijven, 
moeten we het ook doen’  

Naam: Erik Verhoeven  
Functie: Kindcentrumleider 
van KC Berglaren, voormalig 
directeur (portefeuille 
communicatie en omgeving)

Avontuurlijk

Deskundig

Verbindend
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De vijf kernwaarden zijn bekend, gaat elk 
kindcentrum met die waarden aan de 
slag?

‘Het is nu aan de kindcentra om die 
kernwaarden te vertalen naar hun 
eigen locatie. We streven niet naar 
eenheidsworst, juist niet. Elke locatie kan 
hier zijn eigen kleur aan geven.’ 

Kun je daar een voorbeeld van 
geven?

‘Ik ben nu kindcentrumleider van locatie 
Berglaren. Dat is een KC dat te kampen 
heeft met teruglopende aantallen. Daarom 
is het belangrijk om stil te staan bij: wat 
maakt ons uniek? Waarom moeten ouders (en 
kinderen) voor ons kiezen? Misschien past daar een 
onderwijsconcept als een Daltonschool of Brainportschool 
wel heel goed? Daar kun je dan over nadenken. Een ander voorbeeld: 
in Boekel zitten alle opvang en onderwijs op één locatie, zowel van GOO als andere 
aanbieders. Dan moet je dus heel duidelijk krijgen hoe je je positioneert. Het is aan de 
kindcentra om na te denken, hoe kunnen we ons onderscheiden? Wat is ons concept, 
onze visie en manier van denken? Je moet scherp hebben wat je sterktes, zwaktes, 
kansen en bedreigingen zijn. Zonder daarbij de verbinding te verliezen met GOO, want 
de kernwaarden zijn de paraplu waar elke GOO-locatie onder valt.’ 

In het bloeiplan lijkt verbinding hét woord als het om de 
positionering en profilering van GOO gaat. Hoe zit dat?

‘Klopt. We merkten dat er intern en extern meer verbinding nodig is. De 
cultuurverschillen binnen ons samenwerkingsverband zijn soms best groot. Daarom 
moeten we stilstaan bij: hoe kunnen we dat GOO-gevoel uitstralen? Ook de verbinding 
tussen bijvoorbeeld stafbureau en locaties is belangrijk. Iedere medewerker moet 
eigenlijk drie keer op een andere locatie zijn geweest, om echt gevoel te krijgen bij 
GOO. Als je het contact opzoekt, weet je elkaar te vinden als dat nodig is en ontstaat er 
echt verbinding.’ 

Wat merken ouders van die aandacht voor 
profilering en positionering? 

‘Ouders zullen zien dat GOO een organisatie is die heel 
duidelijk weet wat ze wil, die een visie heeft en trots 
is op wat ze doet. Ze merken dat GOO innovatief en 
avontuurlijk is. En dat we waarmaken wat we zeggen. 
‘Practice what you preach’, zeg ik altijd. Je kunt niet een 
krabbel zetten onder het plan om meer met kunst te 
gaan doen en dat ouders en kinderen er dan niets van 
terugzien. Als we het opschrijven, gaan we het ook doen!’

De vijfkernwaarden 
van GOO:

Avontuurlijk,
Bevlogen,

Verbindend,
Aandacht en
Deskundig
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Wat versta jij onder de basis op orde?
‘Zaken vastleggen binnen onze organisatie. Dingen efficiënter of passender maken. 
Dat alles wettelijk gezien op orde is en dat we onze kwaliteit kunnen borgen. Het 
is eigenlijk ontzettend breed. Het gaat daarbij niet zozeer om het pedagogische of 
didactische onderdeel van ons werk. Maar juist om de zaken eromheen: personeels- 
en kwaliteitsbeleid, communicatie, kindplanningssystemen en protocollen 
bijvoorbeeld.’

‘Als de basis op orde is, 
kunnen we verder bouwen’

In dit bloeiplan lees je dat we stappen willen zetten op het 
gebied van passend aanbod, positionering en profilering en 
teamontwikkeling. Dat kan alleen als de basis op orde is. Daar 
maakt Argo van den Bogert zich binnen GOO hard voor. ‘Vergelijk 
het met een schoolplein vol stoeptegels. Eén voor één tillen we 
die op. Sommige liggen goed, maar onder andere tegels komt van 
alles uit. En zo nu en dan ontbreekt zelfs de hele tegel. We gaan 
er weer een net schoolplein van maken.’

Interview basis op orde
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Naam: Argo van den Bogert
Functie: Directeur

Deskundig

Verbindend
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Was dit nog niet op orde dan?
‘Sommige zaken deden we al heel goed, andere konden of kunnen beter. Toen 
we twee jaar geleden een nieuw stichtingsbestuur kregen, gingen we die 
eerdergenoemde stoeptegels oplichten. Soms gepland, andere keren bij toeval. Op 
sommige plekken ontdekten we dat er helemaal geen tegel lag, op andere plekken lag 
‘ie scheef. Toen kwamen we dus tot de conclusie dat de basis op orde moet worden 
gebracht. Dat maakt het ook weer makkelijker om te bouwen aan andere zaken, zoals 
de ontwikkeling van onze collega’s of de positionering van GOO.’

Zijn er al veel stoeptegels opgelicht?

‘We zijn echt al een heel eind op weg. Er ligt nu bijvoorbeeld een centraal 
communicatieplan en er is een nieuw debiteurenbeleid opgesteld. Nog zo’n voorbeeld 
is de kaderbrief. Daarin staan de uitgangspunten voor de begroting. Er waren wel al 
afspraken over de financiën, maar er lag niets centraal vast.’

En collega’s: wat merken zij?

‘Richtlijnen en kaders worden steeds duidelijker, zonder dat het beklemmend is. 
Sommige dingen moeten we als GOO gezamenlijk afspreken, maar uiteraard willen we 
de kindcentra ook de vrijheid bieden om zelf keuzes te maken. Voor het meerjarenplan 
van een kindcentrum bieden we bijvoorbeeld een format aan, waarop al wat zaken zijn 
ingevuld. Ieder kindcentrum vult dit zelf verder aan. Er is dus een richtlijn, maar geen 
concrete invulling. Dat is even wennen, maar het werkt fijn.’

Wat zijn de toekomstplannen?

‘Een belangrijk aandachtspunt is zorgen dat de juiste persoon op de juiste plek zit. Dat 
betekent selecteren op vaardigheden, maar ook een goed inwerktraject bijvoorbeeld 
en leren van elkaar. Een andere verandering is de statuutswijziging die eraan komt. 
Daardoor krijgen onze KC’s meer ruimte om hun eigen invulling aan het aanbod te 
geven. Denk aan het aanbieden van een ander onderwijsconcept, om maar iets te 
noemen. Zo kunnen ze nog beter laten zien waar ze voor staan.’ 
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Je bent hier in 2019 begonnen, hoe heb je GOO leren kennen? 
‘Wat me meteen opviel, was de samenwerking tussen opvang en onderwijs. Dat is 
eigenlijk zo logisch en toch zo vernieuwend in Nederland. Ik heb ook gezien welke 
haken en ogen er aan zo’n constructie zitten. Ik zou hier niet durven beweren dat 
we er al zijn, maar we doen ons best. En zeker is dat kinderen en ouders de vruchten 
plukken van de kindcentra zoals wij die bieden. Het is niet alleen praktisch, maar deze 
manier van werken zorgt er ook voor dat je kind gezien wordt. Als er voor het vierde 
levensjaar al aandachtspunten zijn, dan pakken we die meteen op. Dat is voor ouders 
een groot pluspunt.’

Na het lezen van dit Bestuurlijk Jaarverslag weet je wat de 
dromen en ambities van GOO zijn. Bestuurder Ab Groen kijkt aan 
het einde van dit document nog even verder vooruit. Waar gaat GOO 
naartoe? En waarom? Wat betekenen wij voor de ander?

Toekomstperspectief

‘Onze manier van werken zorgt ervoor dat 

je kind gezien wordt’
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Toen je begon, was er nog geen bloeiplan.

‘Klopt, ik ben toen een 100 dagen-agenda gaan schrijven. 
Daar is uiteindelijk een bloeiplan uitgekomen. Deze keer 
zijn we er echt samen goed voor gaan zitten en zijn we 
voor een langere termijn gegaan.’

Wat is voor jou een belangrijke term om die 
toekomst samen vorm te geven?

‘Blijven ontwikkelen! Het is heel belangrijk dat we 
samen blijven nadenken over waar we voor staan en 
waar we naartoe gaan. Dat is niet iets wat alleen in een 
bestuurskamer moet gebeuren, juist niet. Dat moet ook in 
de kindcentra zelf gebeuren.’ 

Als we het over de toekomst hebben, valt automatisch ook de term 
‘personeelstekorten’. Hoe gaat GOO daarmee om?

‘Goede collega’s zijn essentieel om onze ambities waar te maken. Daarnaast vind ik 
het belangrijk dat we competente collega’s passend te belonen, ook als ze niet allerlei 
neventaken hebben, maar gewoon goed zijn in hun vak. Goede leerkrachten of ped-
agogisch medewerkers zijn ontzettend veel waard. Zeker als je bedenkt dat het onze 
ambitie is om oog te hebben voor alle kinderen en hun talenten te laten ontplooien. 
Dat vraagt iets van de collega’s die voor een groep staan. Ook moeten we blijven kijken 
naar wat zij willen en ze de kans bieden te groeien.’ 

Dus ook hier draait het, net als bij onderwijs en opvang, om 
aandacht?

‘Zeker! Daarom vind ik het ook belangrijk dat we genoeg leidinggevenden hebben, 
zodat alle collega’s een luisterend oor hebben, een sparringpartner.’ 

Hoe gaan jullie om met werkdruk?

‘Die moet echt omlaag. En dat kan, als we niet uitsluitend blijven vasthouden aan de 
traditionele opleidingen en profielen. Zo kan huishoudelijke ondersteuning al verlicht-
ing geven bij bijvoorbeeld de opvang. En we denken aan vakleerkrachten voor bijvoor-
beeld kunst, muziek en beweging. We moeten dus breder gaan kijken. Ook denk ik aan 
een andere benaderingswijze voor basisformatie en taakuren in de opvang, waardoor 
pedagogisch medewerkers meer uren kunnen maken binnen hun contracturen. Denk 
aan kennis delen en tijd inplannen om met elkaar te overleggen en vergaderen. Dat 
moet niet tussendoor, dat moeten we beter plannen.’ 

Over vier jaar, dan…

‘Dan hebben we écht passende aandacht voor ieder kind – op de opvang en op school 
– zodat we ieder kind gericht begeleiden en inspireren bij het opgroeien.’ 

Goede collega’s 
zijn essentieel 

om onze ambities 
waar te maken 
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